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Protokół Nr XXXVI/17 
SESJI RADY GMINY DĄBRÓWNO 

 z dnia 13 lipca 2017 roku 

 
1. Otwarcie nastąpiło o godz. 1400, zamknięcie o godz. 1515. 

      Na posiedzeniu podjęto 7 uchwał, od Nr XXXVI/208/17 do Nr XXXVI/214/17. 

            Zaproszenie stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Radni wg listy obecności – załącznik nr 2 

2. Piotr Zwaliński – Wójt Gminy Dąbrówno 

3. Dorota Szczurowska – Zastępca Wójta Gminy Dąbrówno 

4. Joanna Żarczyńska – Skarbnik Gminy  

5. Grażyna Halkiewicz – Sekretarz Gminy 

6. Marcin Ignatowski – Radca Prawny 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Krzemiński powitał zebranych, odczytał proponowany 

porządek obrad. W posiedzeniu uczestniczyło 14 Radnych na 15 osobowy skład Rady, w 

związku z czym obrady były prawomocne. Ponadto poinformował zebranych, że Sesja został 

zwołana w trybie Sesji nadzwyczajnej na wniosek złożony przez Wójta Gminy Dąbrówno. 

Wniosek stanowi załącznik nr 3. 

 

Przewodniczący Rady złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie 

nieodpłatnego nabycia na własność Gminy Dąbrówno części nieruchomości gruntowej 

położonej w miejscowości Bartki, gmina Dąbrówno. 

Poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
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Porządek obrad po zmianach stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Przewodniczący Rady powołał się na zapis w Statucie Gminy Dąbrówno mówiący o tym, że 

nie ma potrzeby odczytywania uchwał, które zostały dostarczone Radnym we wcześniejszym 

terminie. Zarządził głosowanie w sprawie nieodczytywania niniejszych uchwał. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

 

Ad. 3 lit. a) w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dąbrówno na lata 2017 – 2025. 

Skarbnik Gminy Pani Joanna Żarczyńska przedstawiła projekt uchwały informując o 

dokonanych zmiana w WPF na lata 2017 – 2025. Uzasadnienie stanowi załącznik nr 5. 

Skarbnik Gminy udzielała odp. na zadawane pytania.  

Zmiana składu Rady z 14 na 15. Na obrady przybył Radny Pan Michał Mielczarek. 

Radny Pan Marek Zalewski zapytał, dlaczego z budżetu gminy wycofana została sprzedaż 

nieruchomości położonej w miejscowości Samin – budynek po byłym zespole szkół? 

Wójt Gminy w odp. poinformował, że dokonano urzeczywistnienia i urealnienia budżetu 

gminy. Sprzedaż budynku generowała deficyt, nie można wpisywać w budżet gminy 

dochodów, które są nierealne. Ponadto z budżetu wycofane zostały sprzedaże, o których 

wiadomo, że nie dojdą do skutku. 

Przewodniczący Rady zapytał, co dalej z budynkiem po byłej szkole w Saminie? 

Wójt poinformował, że gdy znajdzie się ktoś chętny na nabycie nieruchomości na własność, 

wówczas zostanie ona wpisana do budżetu gminy i rozpoczęta zostanie cała procedura 

związana ze sprzedażą nieruchomości. Na chwilę obecną brak jakichkolwiek konkretnych 

ofert osób, które byłyby zainteresowane nabyciem nieruchomości. 

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowanie:  

 za – 12 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 3 głosy 

Uchwała Nr XXXVI/208/17 została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu.  
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Ad. 3 lit. b) w sprawie zmian w budżecie Gminy Dąbrówno na 2017 rok. 

Skarbnik Gminy Pani Joanna Żarczyńska przedstawiła projekt uchwały informując o 

zmianach dokonanych w budżecie gminy na rok bieżący. Uzasadnienie stanowi załącznik nr 

7. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 2 głosy 

Uchwała Nr XXXVI/209/17 została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Ad. 3 lit. c) w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla 

podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Dąbrówno. 

Sekretarz Gminy Pani Grażyna Halkiewicz przedstawiła projekt uchwały informując, że 

uchwała była podejmowana na poprzedniej Sesji Rady Gminy Dąbrówno, jednak została ona 

zakwestionowana przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Olsztynie z powodu braku zapisu 

w § 1 pkt. 3 który mówi o tym, że „dla podmiotów zatrudniających dziennych opiekunów 

miesięczna dotacja na każde dziecko objęte opieką wynosi 150,00 zł.”.  

Radca Prawny potwierdził, że uchwała została uzupełniona o dodatkowy zapis w celu 

doprowadzenia jej do zgodności z obowiązującymi przepisami prawa. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się -0 głosów 

Uchwała Nr XXXVI/210/17 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

 

Ad. 3 lit. d) w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 

przebiegu.  

Wójt Gminy Pan Piotr Zwaliński przedstawił projekt uchwały informując, że w ostatnim 

czasie remontowane były drogi w miejscowościach Saminek i Wierzbica. Nadszedł czas na 

uregulowania prawne, aby zostały one zakwalifikowane do kategorii dróg gminnych. Dodał, 
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że gmina wystąpiła do Starostwa Powiatowego w Ostródzie o wydanie zgody w tym celu i 

wniosek został rozpatrzony pozytywnie. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXXVI/211/17 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Ad. 3 lit. e) zmieniająca uchwałę w sprawie Statutu Gminy Dąbrówno. 

Sekretarz Gminy Pani Grażyna Halkiewicz poinformowała, że temat poruszany był na 

poprzednim posiedzeniu Rady. Projekt uchwały został przygotowany w związku ze złożonym 

wnioskiem mieszkańców miejscowości Bartki i Pląchawy w sprawie utworzenia oddzielnego 

sołectwa. Miejscowości te wchodzą w skład sołectwa Tułodziad. Dodała, że zgodnie z 

zapisem w obecnie obowiązującym Statucie nowo powstałe sołectwo może zostać utworzone 

w miejscowości, która liczy 100 mieszkańców – wyborców. Wskazane miejscowości nie 

spełniają tego warunku, w rezultacie złożone zostało pismo przez mieszkańców o zmianę 

zapisu w Statucie Gminy. Decyzja należy do Rady. 

Zdaniem Radnego Pana Marka Zalewskiego Statut Gminy powinien zostać zmieniony w celu 

całkowitego zniesienia ograniczenia, co do ilości mieszkańców miejscowości mogących 

utworzyć sołectwo.  

Podjęta została dyskusja w tej sprawie. 

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie. Zapytał, kto jest za 

zniesieniem ograniczenia dotyczącego ilości mieszkańców miejscowości mogących utworzyć 

odrębne sołectwo? 

Głosowanie: 

 za – 6 głosów 

 przeciw – 4 głosy 

 wstrzymujących się – 5 głosów 

Większością głosów Radni zdecydowali, aby usunąć z Statutu Gminy Dąbrówno zapis 

ograniczający ilość mieszkańców miejscowości mogących utworzyć sołectwo.  

 

Wójt Gminy przedstawił, jak cała sytuacja będzie wyglądała od strony budżetowej.  
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Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 7 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 8 głosów 

Uchwała Nr XXXVI/212/17 została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

Ad. 3 lit. f) w sprawie zamiany gruntów położonych w miejscowości Lewałd Wielki, 

gmina Dąbrówno.  

Przewodniczący Komisji Budownictwa Pan Janusz Szraga poinformował, że projekt uchwały 

był przedmiotem obrad na posiedzeniu Komisji w dniu 13 czerwca br. Projekt dotyczy 

zamiany dróg (przy kurnikach, na początku miejscowości) w miejscowości Lewałd Wielki, 

gmina Dąbrówno. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jednak należałoby 

zaznaczyć, aby nawierzchnia drogi, która w wyniku zamiany ma stać się własnością gminy 

została naprawiona.  

Radny Pan Marek Zalewski stwierdził, że nawierzchnia drogi nie powinna być w gorszym 

stanie niż ta, którą oddajemy.  

Radna Pani Genowefa Szczepańska poprosiła, aby Wójt Gminy dopilnował tego. 

Wójt poinformował, że w grę wchodzi wycenia obu działek w celu uzyskania kosztów 

porównywalnych. Jeżeli różnica w wycenie będzie znacząca wówczas gmina będzie dążyła 

do znalezienia sposobu wyrównania tych cen w celu usatysfakcjonowania obu stron. 

Zapewnił, że gmina nie straci na tej zamianie.  

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 2 głosy 

Uchwała Nr XXXVI/213/17 została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu.  

 

Ad. 3 lit. g) w sprawie nieodpłatnego nabycia na własność Gminy Dąbrówno części 

nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Bartki, gmina Dąbrówno.  
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Wójt Gminy poinformował, że projekt uchwały dotyczy przejęcia od ANR w Olsztynie  na 

własność gminy części nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Bartki, obręb 

geodezyjny Pląchawy oznaczonej jako dz. Nr 1/15, o pow. 41,3600 ha. Nadmienił, że jeżeli 

Rada podejmie taką uchwałę wówczas przejęta część działki zostanie zagospodarowana na 

cele rekreacyjne dla tej miejscowości. 

Radny Pan Marek Zalewski stwierdził, że jest to korzystne dla miejscowości Bartki, tym 

bardziej, że mieszkańcy w połączeniu z mieszkańcami miejscowości Pląchawy mają zamiar 

utworzyć odrębne sołectwo. 

Radna Pani Genowefa Szczepańska zapytała o powierzchnię działki. 

Wójt w odp. poinformował, że chodzi o tę część działki, która znajduje się w centrum 

miejscowości (kształt trójkąta), ale nie wie jaka będzie to dokładnie powierzchnia. 

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za -  15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXXVI/214/17 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

 

Zmiana składu Rady z 15 na 14. Obrady opuściła Radna Pani Honorata Wolska. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji Rady Gminy Dąbrówno. 

W zawiązku z brakiem pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 12 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 2 głosy 

Protokół Nr XXXV został przyjęty większością głosów. 

 

Ad. 5. Interpelacje i wnioski Radnych Gminy. 

Radni nie zgłosili żadnych wniosków i interpelacji.  

 

Ad. 6. Sprawy różne. 
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Przewodniczący Rady poinformował, że do Rady Gminy wpłynęło pismo od Stowarzyszenia 

Straży Ochrony Przyrody i Praw Zwierząt z prośbą o zatrudnienie pracownika, który 

opiekowałby się bezdomnymi zwierzętami. Pismo stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

Zastępca Wójta poinformowała, że jest osoba, która zajmuje się zwierzętami znajdującymi się 

w miejscu tymczasowego pobytu. Kierownik GOPS Dąbrówno zaproponowała, że w swojej 

jednostce ma zatrudnione osoby w ramach prac społecznie – użytecznych. Jedna z 

mieszkanek naszej gminy zgodziła się na prace w charakterze opiekuna zwierząt 

przebywających w tymczasowym miejscu noclegowym psów.  

Radny Pan Piotr Sztymelski zapytał, czy w gminie został już zatrudniony pracownik ds. dróg? 

Wójt w odp. poinformował, że zakończony został I etap konkursu na wolne stanowisko 

urzędnicze. Zgłosiło się dwóch kandydatów, którzy zakwalifikowali się do drugiego etapu. II 

etap – rozmowa kwalifikacyjna odbędzie się w przyszłym tygodniu.   

Kontynuując Radny zapytał o stołówkę, która znajduję się w Publicznym Gimnazjum w 

Dąbrównie? 

Wójt, Zastępca Wójta i Pani Sekretarz udzielili odpowiedzi w tej sprawie, informując, że 

gmina jest na etapie przygotowania zapytania ofertowego.  

Radny Pan Marek Zalewski zapytał, czy stołówka będzie miała taki sam charakter, jak 

dotychczas? 

Wójt w odp. poinformował, że wydawanie obiadów będzie na miejscu tylko w formie 

cateringu. Dyrektorzy szkół preferowali, aby posiłki były wydawane w formie cateringu, w 

jednorazowych pojemnikach.  

Mieszkaniec Gminy Dąbrówno poinformował, że na ul. Ogrodowej, okolice pomostu 

(Rybaczówka) unosi się nieprzyjemny zapach - odór, który jest uciążliwy nie tylko dla 

mieszkańców. Pracownicy gminy regularnie dokonują płukań kanalizacji jednak problem 

powraca w bardzo szybkim tempie. Poprosił, aby gmina wezwała firmę z zewnątrz, która 

odpowiednim sprzętem sprawdzi w czym tkwi problem powracającego odoru. Istnieje 

prawdopodobieństwo, że do sieci kanalizacyjnej spływa woda opadowa, która powoduje 

powstawanie nieprzyjemnego zapachu, ponieważ odór nasila się podczas opadów deszczu. 

Poprosił o pilną interwencję.  

Zastępca Wójta Pani Dorota Szczurowska potwierdziła, że kilka dni temu po obfitych 

opadach do urzędu zgłosił się mieszkaniec Dąbrówno, który zgłosił podobny problem, 

twierdząc, że wody opadowe podłączone są do kanalizacji ściekowej. Dodała, że sytuacja ta 

generuje koszty dla gminy, ponieważ ilość odprowadzanych ścieków wzrasta, pompy 

wielokrotnie się załączają, co wiąże się z zwiększoną ilością poboru energii. Reasumując Pani 
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Zastępca dodała, że podjęte zostaną kroki, które spotkają się z krytyką mieszkańców, 

ponieważ Ci którzy się podłączyli pod kanalizację ściekową z wodami opadowymi będą 

musieli się odłączyć.  

Radny Pan Ryszard Sołobodowski zapytał, kiedy jest planowana budowa molo na Starym 

Mieście? 

Wójt w odp. poinformował, że przetarg został już rozstrzygnięty. Planowane rozpoczęcie prac 

z tym związanych przypada na dzień 01.08.2017 r. 

Kontynuując Radny stwierdził, że najpierw przydałoby się posprzątać teren, na którym ma 

powstać molo, ponieważ obecnie jest on zanieczyszczony. 

Wójt w odp. poinformował, że widział teren i rzeczywiście wymaga on uporządkowania.  

Radny Pan Piotr Sztymelski zapytał, jak są odbierane śmieci z naszej gminy? 

Wójt w odp. poinformował, że wywóz dokonywany jest zgodnie z harmonogramem, który 

każdy z mieszkańców powinien otrzymać. Jeżeli odbiór odpadów jest dokonywany 

niezgodnie z harmonogramem należy to zgłosić do Związku Gmin Regionu Ostródzko – 

Iławskiego „Czyste Środowisko”.  

Radny Pan Marek Zalewski zapytał, na jakim etapie jest opracowanie Regulamin 

przyznawania mieszkań socjalnych? 

Wójt w odp. poinformował, że projekt regulaminu jest opracowany i przekazany został do 

Komisji Budownictwa, Ochrony Środowiska i Mienia Komunalnego Rady Gminy Dąbrówno 

celem zapoznania się i zgłoszenia ewentualnych zmian.  

Radna Pani Genowefa Szczepańska w odp. poinformowała, że w tym celu odbyło się 

posiedzenie komisji budownictwa, jednak członkowie komisji nie wypracowali wspólnego 

stanowiska, ponieważ zapisy w regulaminie odbiegają od sytuacji panującej w naszej gminie. 

Członkowie po dłuższej dyskusji zdecydowali, aby zwołane zostały wszystkie komisje Rady 

Gminy celem omówienia projektu regulaminu. 

Przewodniczący Rady poprosił, aby projekt regulaminu przesłać wszystkim Radnym. 

Radny Pani Piotr Sztymelski zapytał o regulamin wynagradzania nauczycieli, kiedy zostanie 

wprowadzony w życie? 

Sekretarz Gminy Pani Grażyna Halkiewicz w odp. poinformowała, że regulamin jest gotowy, 

tylko wszystko uzależnione jest od środków finansowych. Konieczne jest dokonanie 

wyliczeń, jak zmiana regulaminu wpłynie na budżet.   

Radny Pan Michał Mielczarek stwierdził, że komisja oświaty spotykała się dwukrotnie w tej 

sprawie, podjęte zostały decyzje, co do zmiany obecnego regulaminu wynagradzania 

nauczycieli i bez rezultatu.  



9 
 

Sekretarz Gminy Pani Grażyna Halkiewicz dodała, że przyjęcie regulaminu nie jest 

problemem lecz należy dokładnie przeanalizować, czy będzie możliwość zrealizowania tego, 

co zostanie uchwalone.  

Przewodniczący Rady poprosił, aby projekt regulaminu wynagradzania nauczycieli również 

przesłać wszystkim Radnym.  

Radna Pani Genowefa Szczepańska powróciła do tematu związanego z działką w Leszczu, 

gmina Dąbrówno. 

Wójt poinformował zebranych, na jakim etapie jest wyjaśnianie zaistniałej sytuacji związanej 

z działką położoną w miejscowości Leszcz, gmina Dąbrówno.  

Zastępca Wójta Pani Dorota Szczurowska poinformowała, że budowa wiaty w miejscowości 

Leszcz została wstrzymana do momentu wyjaśnienia zaistniałej sytuacji, natomiast gmina 

rozpoczyna budowę pomostów, ponieważ zobowiązują do tego zawarte umowy z 

wykonawcami.  

Radny Pan Bartosz Sołtan zapytał, jak wygląda procedura wydzierżawienia nieruchomości 

gminnej? 

Sekretarz w odp. poinformowała, że osoba zainteresowana składa wniosek do Wójta Gminy. 

Wójt może udzielić dzierżawy na okres trzech lat, natomiast jeżeli okres dzierżawy wynosi 

powyżej trzech lat, wówczas sprawa kierowana jest na obrady Sesji Rady Gminy Dąbrówno.  

Radny Pan Bartosz Sołtan poprosił o wyjaśnienie, kto powinien ponieść konsekwencję za 

wydzierżawienie działki w Leszczu, która nie powinna zostać wydzierżawiona? Czy w 

tamtym okresie był w urzędzie Radca Prawny, który powinien czuwać nad przebiegiem 

wydzierżawiania nieruchomości? 

Sekretarz w odp. stwierdziła, że został popełniony błąd, zapewne nie celowy.  

Wójt w odp. poinformował, że cały splot zdarzeń dotyczących nieruchomości w miejscowości 

Leszcz, niestety, ale działa na niekorzyść obecnego dzierżawcy gruntu. Wszelkie dokumenty 

w tej sprawie zostaną poddane weryfikacji. 

Radny Pan Piotr Sztymelski zapytał, dlaczego fundusze sołeckie zostały wstrzymane? 

Wójt w odp. poinformował, że wydatki inwestycyjne prowadzone przez fundusze sołeckie 

zostały wstrzymane z powodu sprawdzenia czy wydatki związane z budową wiat w 

poszczególnych miejscowościach są zgodne z wymaganą procedurą zamówień publicznych. 

Ponadto dodatkowym powodem wstrzymania funduszy sołeckich jest znalezienie środków na 

zapłatę obecnie realizowanych inwestycji. Budżet gminy planowany jest na cały rok, wpływy 

z podatków również są wpisane na cały rok. Obecnie gmina ma do uregulowania 

zobowiązania pieniężne, które wymagają natychmiastowej spłaty. 
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Zdaniem Radnego Pana Piotra Sztymelskiego informacja o wstrzymaniu funduszy sołeckich 

powinna być przekazana sołtysom we wcześniejszym terminie, co pozwoliłoby na uniknięcie 

sytuacji dokonania zakupu, a braku możliwości zapłaty za wykonaną usługę bądź zakup 

materiałów.  

Radny Pan Bogumił Garnek zapytał, o pisma, które są wysyłane do mieszkańców naszej 

gminy w sprawie przedstawienia dokumentacji świadczącej o dokonywaniu wywozu 

nieczystości płynnych? 

Wójt Gminy Pan Piotr Zwaliński w odp. poinformował, że pisma zostały wysłane do 

poszczególnych mieszkańców naszej gminy, którzy od wielu lat nie korzystali z wywozu 

nieczystości płynnych pomimo dosyć dużego zużycia wody i braku podłączenia do sieci 

kanalizacyjnej. Nadmienił, że zgodnie z ustawą o finansach publicznych i kontroli RIO jeżeli 

Wójt nie będzie dążył do ściągalności należności od mieszkańców, to zostaną wyciągnięte 

konsekwencje zgodnie z dyscypliną finansów.  

Kontynuując dodał, że mieszkańcy przychodzą, składają wyjaśnienia, a osoby które nie złożą 

wyjaśnień na wodomierzach zgodnie z prawem zostaną zamontowane ograniczniki wody, co 

zostało skonsultowane z Sanepidem.  

Radny Pan Marek Zalewski stwierdził, że podobnej kontroli powinny zostać poddane osoby, 

które prowadzą działalność gospodarczą i w składanych deklaracjach podatkowych wykazują 

niewłaściwe metraże budynków.  

Wójt stwierdził, że metraż nieruchomości podawany jest przez osoby składające deklarację 

podatkowe. Gmina otrzymuje informację ze Starostwa dot. zmian w rejestrach wymiarowych 

podatku, w których widnieje metraż danej nieruchomości.   

Radny Pan Michał Mielczarek zwrócił się do Radcy Prawnego z informacją, że ok. dwóch 

miesięcy temu złożył pismo w Urzędzie Gminy i nie otrzymał odpowiedzi, co może z tym 

zrobić? 

Radca Prawny w odp. poinformował, że zgodnie z przepisami KPA odpowiedź powinna 

zostać udzielona w ciągu 30 dni, jeśli sprawa ma charakter skomplikowany wówczas termin 

można wydłużyć do 60 dni, o czym należy poinformować strony. 

Radny zapytał, co w takim przypadku może zrobić? 

Radca Prawny poinformował, że ma prawo złożyć pismo do Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego w Elblągu.  

 

Po zakończonej dyskusji i wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył 

posiedzenie XXXVI Sesji Rady Gminy Dąbrówno.  
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Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała: 

Dorota Kędzierska  

 


